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Bilaga 4.2 - Uppföljning av 
trygghetsinvestering 

 

 
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

Projektnamn Belysning av parkväg mellan Traneberg och Alvik 
 

Geografis
k plats 
för 
investerin
g 

Parkvägen mellan Traneberg och Alvik, Bromma 

 

 

 
Projektets mål  
och syfte 
 

 
Målet är att parkvägen, som redan används frekvent av en mycket 
blandad målgrupp, ska kunna nyttjas av flera, även av kvinnor, 
flickor och barn som tidigare har inte velat använda den obelysta 
sträckan efter mörkrets inbrott. Insatsen bedöms öka tryggheten 
längs parkvägen. 
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Slutredovisning 
 
 

 
Beskrivning av 
slutresultat utifrån 
investeringens mål, 
syfte och platsens 
behov av 
trygghetsskapande 
åtgärd 
 
 
 
 
 

 
 
Sträckningen är den närmsta gång- och cykelförbindelsen 
mellan Alviks centrum och Tranebergsängen samt ansluter till 
Drottningholmsvägen. Den pågående exploateringen runt 
Tranebergsängen medför en större inflyttning till området och 
då kommer även parkvägen att nyttjas i ännu högre grad. 
Den nya belysningen försvårar för EU-migranter som 
återkommande har nyttjat skogspartiet som boplats vilket har 
skapat stor otrygghet i området samt medfört återkommande 
brandrisk och sanitära olägenheter.  
Redan nu har förvaltningen mottagit positiva reaktioner från 
motionärer och hundägare om dom gjorda åtgärderna. 
 
Effekten av åtgärden kan analyseras efter den kommande 
hösten och vintern. Uppföljning av åtgärden kommer att ske via 
dialog med brukare i området där åtgärden har skett samt i 
enkätform under 2023. 
 
Resultatet av trygghetsinvesteringar gjorda i stadsdelen under 
2021 kommer att redovisas samlat via sociala medier och/eller 
via annons i lokaltidningen. 
 
 
 
 
 
 

 
Beskrivning av 
eventuella avvikelser 
i projektets 
genomförande 

 
 
Inga avvikelser. 
 
 
 
 
 
 

 
Beskrivning av 
ekonomiskt utfall och 
eventuell avvikelse 
mot kalkylerade 
utgifter 

 
 
 
Förvaltningen ansökte om och beviljades 1,0 mnkr.  
Utfallet blev 0,9 mkr. 
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Bilder före 
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Bilder efter  
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